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Verslag 

 
Aanwezig: Gery Follens (online), Johan Permentier, Mieke Seminck (online), Patrick Van 
Caelenberghe, Erik Chevrolet, Jos Jacobs, Geert Verdoodt, Rutger Smith, Ludwig Peetroons, Josefien 
Van Peteghem 
Verontschuldigd: Peter Robbens 
Afwezig: / 
 

1 GOEDKEURING VERSLAG 4/11 EN 25/11 

Het verslag van 4 november 2024 wordt goedgekeurd. 
Het verslag van 25 november 2024 kan nog niet worden goedgekeurd (is nog onvolledig). 
 

2 TOPSPORT 

Heet van de naald: subsidies van Sport Vlaanderen. 
Ook nog wat extra info omtrent de contracten. 
 

3 DEBRIEFING BAV 

Het debat werd gevoerd, met nu en dan een verhitte discussie. 
Bepaalde zaken zullen nog goed door de BC Jeugd bekeken/geanalyseerd moeten worden. 
 
We zijn er met open vizier naartoe gegaan waarbij verschillende opties overwogen werden. 
Uiteindelijk is gebleken dat de BC Jeugd/Raad van Bestuur toch grotendeels bij hun standpunt is 
kunnen blijven. 
Geert Verdoodt: heeft er democratisch gezien een goed gevoel bij.  
 
Johan Permentier: als beleidscommissie-voorzitter ben ik opgelucht dat de principes op zijn minst 
goedgekeurd. 
De zaken die niet goedgekeurd zijn (7 van de 31), zijn absoluut zaken die aangepast (hadden) kunnen 
worden. 
Er is nu een stevige basis om nog verder te verfijnen. 
 
De wrevel van de vergadering was zeker ook voelbaar bij enkele aanwezige én afwezige clubs. 
Er waren 18 afwezige clubs (17 volmachten en één afwezig). Dit is in zeker zin ook zeker een 
standpunt. 
 
Standpunt Ludwig: een BC is statutair bevoegd om beslissingen te nemen. Een AV is geen forum voor 
dit soort discussies. 
 
Patrick Van Caelenberghe vraagt om – in functie van het publiceren van aangepaste reglementen – 
hem zeker op de hoogte te houden van definitieve beslissingen. 
 
Aanvulling van Gery Follens: had afgelopen zondag een gesprek met André Boonen omtrent de 
aanpassingen wat betreft de steeple. Johan Permentier neemt dit mee naar de eerstvolgende 
vergadering van de BC Jeugd. 
 
Erik Chevrolet: felicitaties voor Johan Permentier in deze. 
 



 

R
A

A
D

 V
A

N
 B

ES
T

U
U

R
 –

1
6
 D

EC
EM

B
ER

 2
0
2
4
 –

 1
8
u
0
0
 

4 GOED BESTUUR 

“Risicoanalyse” is een document dat jaarlijks ingevuld moet worden. 
 
De financiële situatie van Belgian Athletics heeft zeker een belangrijke impact op onze risicoanalyse 
en moet dus aangepast worden. 
 
Wat financiën van Belgian Athletics betreft: een doorstart maken zoals een bedrijf dit kan, is voor ons 
niet mogelijk. Patrick Van Caelenberghe is van mening dat alles eens volledig uitgeklaard en 
vereffend moet worden (hetzij afbetaald, hetzij afgeschreven, ) zodat we (Atletiek Vlaanderen/LBFA) 
duidelijk weten waar we aan toe zijn. 
 
De grootste kost blijven de kosten voor vluchten. 
 
Johan Dehaes is van mening dat er heel wat bespaard kan worden op de grootte van de delegaties. 
Bv. Is het voldoende als er per disciplinegroep 1à 2 trainers meegaan en geen hele groep trainers. 
Elke atleet van dergelijk niveau is toch verondersteld te weten hoe zijn/haar 
opwarm/trainingsprotocol eruitziet de laatste dag(en) voor een wedstrijd. Dit kan bovendien perfect 
afgesproken worden met de trainer(s) die wel meegaan. 
Gery Follens vindt dat dit in feite zelfs opgevangen kan worden met enkel onze Federale trainers. 
Hier valt zeker een grote kost te besparen… 
 
Vergaderkalender 2025 werd rondgestuurd. Hier en daar enkele aanpassingen nodig. 
Eindresultaat zal opnieuw bezorgd worden aan de leden RVB. 
 
Zelfevaluatie werd besproken. (zie bijlage) Deze keer niet uitgevoerd met de tool van goedbestuur.be 
omdat die dit jaar niet ter beschikking is. Scores die aandacht vragen: 

 Het BO zoekt naar opportuniteiten met de niet-sportsector en initiatieven ten voordele 
van leden / organisatie. 

 De bestuurders gaan correct om met belangenconflicten. 
 De bestuurders gedragen zich conform de gedragscode voor bestuurders. 
 Het BO opereert voornamelijk op het strategische niveau van de organisatie. 
 Het BO heeft een strategie voor de eigen vernieuwing en opvolging van sleutelfiguren. 

 

5 STATUS EK RUNNING 

We zitten momenteel net boven de 20.000 inschrijvingen. 
In het contract tussen ons, Golazo en Event Flanders is bepaald wat de financiën betreft. 
Wij zijn voorstander om een ½ marathon in te richten voor wheelers. Het parcours is geschikt 
bevonden maar moet nog met de andere partijen in de organisatie besproken worden. Wordt 
vervolgd… 
 
 

6 OPERATIONELE ORGANISATIE ATLETIEK EVENTS VZW 

Ludwig stelt voor een Dagelijks Bestuur in te stellen om de dagdagelijkse werking te kunnen doen. 
Intern zal Steffen hierin kunnen zitten en Kristof Van Caelenberghe zal ook gevraagd worden gezien 
zijn expertise. Moet nog aangevuld worden met iemand van onze Raad van Bestuur + Algemeen 
Directeur. 
 
Er komen momenteel al wat (operationele) vragen binnen omtrent deze nieuwe vzw. 
 

7 WERKGROEP STATUTEN/IR 

Jaarlijks wederkerend item. Werkgroep bestaat minstens uit Ludwig en Josefien maar wordt best nog 
aangevuld. 
Er is momenteel al een vraag rond de functie van Juryaanduider. Eventueel zou er een soort 
subcommissie onder de VCJ moeten bestaan voor deze aanduiders.  
Dit moet reglementair beter uitgekiend worden. 
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Best Practice van World Athletics omtrent mandaten van voorzitters zou ook bij ons geïmplementeerd 
kunnen worden. De vraag werd reeds voorgelegd aan Sport Vlaanderen want zou wel effect hebben 
op onze punten voor ‘Goed Bestuur’. Antwoord af te wachten, hoewel we uiteindelijk wel kiezen wat 
we doen. 
 
Jos Jacobs, Patrick Van Caelenberghe (vraag nog stellen aan Peter Robbens) 
 

8 FEEDBACK COMMISSIES 

8.1 BC Competitie 

De volgende vergadering is op 28 januari. 
 

8.2 BC Jeugd 

Vergadering van 2 december stond volledig in teken van de voorbereiding van de BAV 
 

8.3 BC Running 

Er is geen vergadering geweest. 
Morgen is er wel een vergadering van de stuurgroep ‘The Sky is the limit’. 
 

9 KOMENDE VERGADERDATA RVB 

 (vergaderkalender 2025 is nog niet opgemaakt) 
 
 

10 VARIA 

 AV PC’s: 
o Antwerpen: 25/1 - Edegem 10u00 (Johan Permentier) 
o Vlaams-Brabant: 25/1 – Vilvoorde 14u00 (Johan Dehaes) 
o Limburg: 18/1 – Alken 14u30 (eventueel Johan Dehaes ???) 
o Oost-Vlaanderen: 11/1 – Lokeren 10u00 (Gery Follens) 
o West-Vlaanderen: 18/1 – Rumbeke 14u00 (Erik Chevrolet) 

 
 

 
BELANGENCONFLICT REGISTER 
Wanneer / Waar Wie Waarom Actie 
24/06/2024 Peter Robbens (RCG) – 

Patricia Van Delsen 
(RCG) 

Aanvaarding kandidaat 
Masterscommissie 

Peter verlaat de 
vergadering en neemt 
niet deel aan de 
beslissing. 

25/11/2024 Johan De Haes Schending 
deontologische code 

Johan verlaat 
vergadering voor de 
relevante 
agendapunten 

 


